



6 Pièces

330 m²

Réf. 86491993

15 130 €

Antibes

Maison à louer (06600)

**résidences
immobilier**

résidences immobilier

Villa contemporaine avec une vue sur la mer, les Alpes et le phare du Cap d'Antibes depuis le toit terrasse. Situé à seulement quelques minutes à pied des plages des plus belles plages du Cap D'Antibes. Superficie Habitable: 330 mètres carrés. Superficie du terrain: 1800 mètres carrés. 2 salons 1 salle à manger avec cuisine ouverte. 5 chambres en suites. 5 salles de Bain. 1 piscine chauffée et sécurisée. 1 Sauna. 1 Rooftop 100m2. Capacité: 10 personnes. Inclus: ménage 3x par semaine 6h par jour, changement de linge chaque semaine. - Rez-de-chaussée: Entrée Toilette invitée Salon TV avec ...

Contemporary villa with views of the sea, the Alps and the Cap d'Antibes lighthouse from the roof terrace. Located just a few minutes' walk from the most beautiful beaches of Cap d'Antibes. Living area: 330 square meters. Land area: 1800 square meters. 2 living rooms 1 dining room with open kitchen. 5 bedrooms en suite. 5 bathrooms. 1 heated, secure swimming pool. 1 Sauna. 1 Rooftop 100m2. Capacity: 10 people. Included: cleaning 3x per week 6h per day, weekly linen change. - First floor: Entrance Guest toilet TV lounge with office area Bedroom 1 (Master 1): 1 double bed 200cm, dressing room, bathroom with ...

WALDHOF REAL ESTATE

14 avenue de France - 06190 ROQUEBRUNE-CAP-MARTIN

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.residences-immobilier.com

